《单词百科:particleboard是什么意思?particleboard怎么发音?particleboard的解释和用法》

英语单词particleboard是什么意思?particleboard怎么读?particleboard怎么发音?美加网为您整理了particleboard的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



particleboard怎么读

particleboard的读音:['p :t klb :d]

particleboard的意思

1、芯板材,碎木板;

particleboard的双语例句

1. In addition, we also provide Plain MDF, Melamine Products, Particleboard and blockboard.

此外,我们还提供平原中密度纤维板,三聚氰胺产品,刨花板和细木工板.

2. Main production particleboard, plywood and blockboard furniture decoration with sheet metal.

主要生产刨花板, 胶合板,细木工板的家具装修用板材.

3. Beauty products are the main-licensing particleboard, plates, blockboard and other three major categories of 27 specifications.

公司产品主要有美人松牌刨花板、 装饰板、 细木工板等三大类共27种规格.

4. Residual cane fibre (Bagasse) is Burned as fuel or used as filler paper and particleboard.

榨取糖液后所余的蔗渣可用作燃料或用来造纸和压制碎料板.

5. The main products: plate furniture, solid wood furniture, melamine particleboard, Midu Ban. 12.C

主要产品: 板式家具, 实木家具, 三聚氰胺刨花板。 密度板

6. Particle form and recyclability of waste particleboard play an important role in particleboard re manufacturing process.

刨花形态和刨花板的再循环利用性在再生刨花板的制造过程中具有重要作用.

7. Main factors affecting setting and hardening of cement particleboard are expounded.

阐述阻碍水泥刨花板凝结与硬化的主要因素.

8. The paper has established the micromechanical model of particleboard based on the compound material mechanics.

本文以复合材料力学为基础,建立了刨花板的微观力学模型.

9. This article briefly discussed the cement-bonded particleboard s development history, present situation, production technology and application.

简要介绍了国内外水泥刨花板发展概况、 现状、 生产工艺、应用及发展前景.

10. The products are widely used in plywood, particleboard, and in the Midu Ban Tiemian Ban.

该产品广泛应用于胶合板、 刨花板、 中密度板和贴面板.

11. The processes of manufacturing wood-plastics particleboard with glass fibre reinforced plastic as its outer were explored.

研究了用玻璃钢作表板制造木塑刨花板的制造工艺.

12. By the orthogonal test, the technical requirements relating on the bamboo veneered bamboo particleboard were discussed.

通过正交试验法, 研究以旋切竹单板为面板、竹材碎料板为基材制造装饰板的工艺.

以上是美加网为您整理的particleboard怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于particleboard的用法、particleboard的释义、particleboard的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/particleboard

